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Anteckningar från möte 15/8-2017 
Deltagare: se separat lista 
 

Ungdomsansvarig Robert Press har ordet: 
- Det händer saker på ungdomssidan. Bl a har de gamla förråden, som nu håller på att 

rivas blivit ersatta av containers. Dessa står placerade mellan A- och C-hallen. Alla 
lag kommer att få betala 1500 kr/månad (inkl el) för sitt förråd. 

 
- En ny säsongsplanering är gjord och har delats ut till varje TM.  

 
- Alla åsikter kring matcher/träningar etc ska gå via TM. Tränarna behöver fokusera på 

barnen.  
Reflektion från tidigare säsong: Detta sköttes bra under förra säsongen och tränarna 
kände att de kunde lägga fokuset på barnen. 

 
- En fast träning kommer att ligga varje vecka - det är måndagar kl 15.30. Sedan 

kommer det att vara flytande tider. Målsättningen är att laget kommer att ha ca 3-4 
träningstider/vecka. Detta kommer dock att vara väldigt varierande. 

 
- Ambitionen är att det kommer att hållas camper under alla lov. Detta är bara på 

planeringsstadiet ännu. 
 

- Det finns ett upplägg gällande UP. Upplägget kommer att tas med tränarna i första 
steget. 

 
- Klubbens värdegrund arbetar man hela tiden med. Allt från isträningar till tränar 

möten etc. SiSu används som en hjälp även här. 
 

- AIS och SiSu har ett samarbete kring en utbildningsplattform. 
 
 
 
 
 
 



Team Manager (TM) Emil Olsson har ordet: 
- SiSu-ansvarig: 

Anna Lidin är lagets nya SiSu-ansvariga. 
 

- Kurser: 
Barnen är anmälda till en kurs - “Kost och återhämtning” 
Föräldrarna är anmälda till en kurs - “Världens bästa idrottsförälder” 

 
- Kommande träningsmatcher: 

3/9 borta mot Brinken i Rimbo 
1/10 borta mot Östervåla 
15/10 borta mot Östervåla 

 
- Serien: 

Seriespelet är ännu inte lagd. Som det sett ut tidigare spelar man 2 matcher/gång. 
Det har varit 3 lag på samma ställe. 
Laget kommer att delas in i 2-4 grupper. De kommer inte att vara helt fasta, då viss  
rotation kommer att ske. Målvakterna kommer att rotera. 

 
- Cuper som vi har anmält oss till: 

23/9 Tigercupen 
7/10 Brynäs 
8/10 Strömsbro 

 
I vår är tanken att vi kommer att anmäla två lag (hela laget) till en övernattningscup. 

 
- Träningar/matcher: 

Målsättningen är att alla ska spela nästan lika många matcher. Det är viktigt att man 
deltar på träningarna, för att få möjligheten att delta i matchspel. 

 
- Ungdomslagen: 

De olika åldersgrupperna kommer att samarbeta mer än tidigare. Spelare kommer att 
flytta upp och ner mellan de olika åldersgrupperna. Tränarna är de som har 
kontrollen på detta. Alla förfrågningar från andra lag ska hänvisas till det frågande 
lagets tränare. 

 
 
 
 
 
 
 
 



- Klubbens säsongsplanering: 
Under säsongen har klubben tilldelat oss ett antal åtaganden: 

- Vi kommer att behöva sälja 5 st Klubbrabatten 
 

- Vi kommer att behöva sälja ca 90 st lotter (Bingolotto och Sverigelotter) och  
5 st julkalendrar.  
Skulle varje familj lyckas sälja alla dessa lotter och kalendrar, så skulle det 
generera 1220 kr/familj till lagkassan.  
(TM kollar upp möjligheten att få sälja lotterna på planerade tider/platser. Han 
återkommer med besked) 

- Sälja souvenirer och 50/50-lotter på A-lags matcherna. 
Vi behöver ställa upp med 4 st personer/match. 
Detta genererar 10 000 kr till lagkassan efter säsongens slut.  

 
- Matchtröjorna:  

Det är ännu inte klart vart vi får dem ifrån.  
Barnen kommer inte att ha fasta tröjnummer den här säsongen. 

 
- Domare: 

Fr o m denna säsong måste laget själva ordna med domare till hemmamatcherna. 
Det ska vara 2 st domare/match. Klubben har en lista på alla föreningsdomare. 
Linda (Ida-Li) och Evelina (Anton H) blir våra domaransvariga. 

 
- Ekonomin:  

Den ser bra ut. Vi har likvida medel i kassan. 
 

- Sponsorer: 
Vi måste alla hjälpas åt att hitta sponsorer. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Övriga frågor: 
- Avhopp/tillkommande: 

Vi har hittills fått 4 st avhopp från laget. Det har börjat en ny spelare (Christopher) 
och ytterligare en ska vara på väg in. 

 
- Teambuilding: 

Ambitionen är att laget ska ha återkommande aktiviteter utanför isen. Eventuellt blir 
det ett besök på en A-lagsmatch senare på säsongen. 
 

- Målvaktsträningar: 
Just nu ligger det inlagt 1 träning/vecka (gäller från v34). 
 

- Vad ingår i spelaravgiften? 
Spelaravgiften går till lön ungdomsansvarig, istider, administration, ledarutbildning, 
olika förbunds registreringar, målvaktstränare, revisor, serieanmälan, lagförsäkringar. 

 
- Hockeyutrustning: 

- Önskemål om att tränare meddelar om en spelare har ex får små skydd osv..  
Detta försöker tränarna titta på redan nu. 
- Märk all utrustning med barnets namn. 
 

- Omklädningsrum: 
- Ett separat omklädningsrum till tjejerna kommer att ordnas till varje träning. 

 - Det kommer att pratas om hur man uppför sig i ett omklädningsrum etc. 
- Barnen ska försöka klara sig så mycket som möjligt själva i omklädningsrummet. 
 

- Boden: 
Klubben måste fixa el och ventilation så fort som möjligt, då vi har barn i laget som 
tar sig till träningarna själva och behöver kunna förvara sin utrustning där. 

 
- Hockeybytardag: 

Ingen information kring detta. 
 

- Uppstartscampen: 
Tränarna tyckte att det var en bra camp. Barnen hade en positiv inställning och tog 
hand om varandra. 
 

- Sportringen: 
För att kunna ha kvar en bra hockeybutik i Uppsala krävs det att vi stöttar dem. 


